
Näringslivsrådet i Dorotea kommun 
Möte Dagordning 

20220223 
 
 

18:00 

Agenda för möte 2, Näringslivsrådet i Dorotea kommun 

Närvarande från Näringslivet:  

Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel 

Ann-Sofie Brantholm, Konditori Dorotea 

Linda Nordh, Nordhs Alltjänst 

Niklas Nilsson, NN Transport 

Från kommunen:    

Greger Lindqvist, S 

Staffan Östman, C 

Olli Joenväärä, Kommunchef/Näringslivschef   

Gabriel Holmlund, Näringslivsutvecklare 

Inbjuden  

Per Lindberg, Inlandets teknikpark 

 

1. Business region North, rekryterings och marknadsföringsplattform. 

Per Lindberg, Inlandets Teknikpark informerar om hemsidan där företag och 
kommuner i området har möjlighet att i ett första skede marknadsföra sig mot 
presumtiva arbetssökande mot en kostnad. Inlandets teknikpark åtar sig att sköta 
sidan. 

https://businessregionnorth.com 

 

Känslan i rådet är att näringslivet i Dorotea är intresserade av att gå med. Även 
 kommunen kommer att gå med. Gabriel kontaktar Per och meddelar vårt 
 intresse. Per får återkomma med ett mer färdigt erbjudande. 

https://businessregionnorth.com/


 

2. Genomgång av föregående protokoll. 

3. Näringslivsmålen, återkoppling på förslaget. 

Under MÅL omformulera enligt nedan 

Det övergripande målet är att skapa goda förutsättningar för att  Driva, utveckla, starta 
och etablera företag i Dorotea kommun och därigenom uppnå ett förbättrat 
företagsklimat. 

 

Under delmål 

”Antalet nystartade företag ska öka” flyttas ner  

  Förslag på nya delmål: 

  Kommunens inköpsansvariga ges kännedom om det lokala näringslivets för att 
 inköp i möjligaste mån ska ske lokalt. 

  Vid kontakter med näringslivet ska service och gott bemötande vara ledord 

 

 

4. Nästa steg, hur tar vi fram aktiviteter och delmål. 

För att ta fram en handlingsplan kopplat till målen bjuder kommunen in till en 
worskshopkväll 22 mars kl 17.00. Inbjudan kommer. 

 

5. Förslag på mötesdatum under året. 

22:a mars Workshop? 

3: e maj, 14:e juni, 23:e augusti, 25:e oktober och 6:e december. 

 

6. Övriga tankar. 

Jonah som representerar industrisektorn i näringslivsrådet har meddelat att han 
kommer att behöva hoppa av rådet. I urvalsprocessen inför rådets bildande 
fanns Torbjörn Hahlin med som en av de nominerade. Vi enas om att ställa 
frågan ifall Torbjörn vill vara med som industrins företrädare. 



 

Kommunikation internt 

En gemensam mailkorg för näringslivsrådet?  

Gabriel undersöker möjligheterna 

 

Ett slutet diskussionsforum, t.ex. en teamsgrupp? 

Gabriel undersöker möjligheterna 

 

 Underskrifter 

       

 Olli Joenväärä      Ann-Sofie Brantholm 

På grund av webbtillgänglighetsdirektivet finns inte möjlighet att lägga upp 
dokumentet med underskrifter, eftersom det då måste skannas in och blir oläsligt för 
skärmläsare. Kontakta oss om du vill ta del av det underskrivna dokumentet.  



 

 

 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det övergripande målet är  
ett förbättrat utveckla och etablera  
företag i Dorotea kommun 
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